



*Biographical note: Alexander Fritsche*

Alexander Fritsche was appointed Senior Representative (Economics) at the Bank's Regional Office for the Prairie Provinces, Nunavut, and the Northwest Territories in June 2009. In this capacity, he directs research and analysis on economic and sectoral developments in the region, including overseeing the Bank's *Business Outlook Survey* in the region. He also plays a major role in the Office's activities in communicating the Bank's messages to a variety of external audiences and promoting an exchange of views on the economy and monetary policy.

Originally from Lahr, Germany, Mr. Fritsche holds an honours Bachelor of Arts degree in economics (1998), as well as a Master of Arts degree in economics (1999) from the University of Western Ontario. His current research interests include North American energy markets, regional economic forecasts, and the use of the *Business Outlook Survey* in macroeconomic forecasting.

Mr. Fritsche joined the Bank in January 2009 as a Senior Economist in the Calgary Regional Office. Before joining the Bank, Mr. Fritsche worked at the Conference Board of Canada, where he held a variety of positions in the Economic Forecasting and Analysis department, most recently as Senior Economist. He specialized in regional and industry forecasts, economic impact studies, and model building, as well as public affairs.

June 2009



*Notice biographique : Alexander Fritsche*

Alexander Fritsche a été nommé en juin 2009 représentant principal (Analyse économique) au Bureau régional de la Banque du Canada pour les provinces des Prairies, le Nunavut et les Territoires-du-Nord-Ouest. À ce titre, il dirige les travaux de recherche et d'analyse sur l'évolution économique et sectorielle de la région, en supervisant notamment *L'enquête de la Banque du Canada sur les perspectives des entreprises* dans la région. Il joue également un rôle de premier plan dans les activités du Bureau en communiquant les messages de la Banque à divers publics externes et en favorisant l'échange de points de vue sur l'économie et la politique monétaire.

Originaire de Lahr, en Allemagne, M. Fritsche détient un baccalauréat ès arts avec spécialisation en économique (1998) ainsi qu'une maîtrise ès arts en économique (1999) de l'Université Western Ontario. Il s'intéresse à divers domaines de recherche, dont les marchés de l'énergie nord-américains, les prévisions économiques régionales et l'utilisation de *L'enquête de la Banque du Canada sur les perspectives des entreprises* pour les projections macroéconomiques.

M. Fritsche est entré au service de la Banque en janvier 2009 comme économiste principal au Bureau régional de Calgary. Avant son arrivée à la Banque, M. Fritsche travaillait au Conference Board du Canada où il a occupé divers postes au département des analyses et des prévisions économiques, plus récemment à titre d'économiste principal. Il s'est spécialisé dans les prévisions régionales et industrielles, l'étude des répercussions économiques, et l'élaboration de modèles ainsi que dans les affaires publiques.

Juin 2009